
 

 

 

FRA AFDELINGSBESTYRELSEN NOVEMBER 2024 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde (oprindelig november) den 29. oktober 
2024 kl. 18.30 i Mandskabsrummet ved siden af kontoret, 
Bistruplund 13, Kælderen   
 
Tilstede var Christina Lehmann, Niels Kristian Hansen, Truels 
Østergaard Truelsen og Conny Birkholm 
 
 
Dagsorden: 
 
 
 

1. Valg af dirigent – ikke relevant 
 

 
2. Valg af referent – Conny Birkholm 

 
 

3. Godkendelse af referat – ingen kommentarer 
 
 

4. Opdatering fra lokalinspektøren 
TDC er i fuld gang med installering af fibernet. Der er generelt 
stor ros til de personer, som kommer. De er høflige og 
underholdende og rydder op efter sig. 
 
Der har dog været en uheldig episode, hvor TDC-folkene har 
kappet ledninger til vore robotplæneklippere. 
 
Truels sørger for at sende en regning for skaden 
 
Vores nye elev er pt på skole 
 
Der er bestilt asfalt, som vi blive leveret i uge 48 
 
Der er en tom bolig, som bliver genudlejet på midlertidig 
kontrakt 
 
Der er fulgt op på de undersøgelser som er foretaget i 
forbindelse med Helhedsplanen 

 
 

5. Opdatering fra formanden 
Tjek på beboermøde. 



 

 

 

FRA AFDELINGSBESTYRELSEN NOVEMBER 2024 

 
Personalet sørger for at have stemmesedler med til 
beboermødet samt beboeroversigt, så alle bliver registreret 
ved ankomst. 
 
De sørger for indkøb til forplejningen og bestyrelsen mødes kl. 
18.00 
 
Planlægning af juletræstænding 
 
Truels aftaler med præsten at træet tændes den 2. december 
2024 kl. 15.00 – der er anden aktivitet i kirken kl. 16.00 
 
Der vil efterfølgende være gløgg og æbleskiver i festrummet. 
 
Conny sørger for invitation til opsætning i opgangene 
 

 
6. Punkter fra andre bestyrelsesmedlemmer 

Der har været problemer med det varme vand. Årsagen var en 
utæt varmtvandsbeholder og ekspansionsbeholder. 
 
Niels Kristian Hansen er villig til genvalg 

 
7. Eventuelt 

Under dette punkt reviderede vi vores samarbejde som en lille 
bestyrelse – alle var enige om at det har fungeret godt. 
 
Da vi ikke kender de indkomne forslag – der var stadig et par 
dage til deadline – har vi heller ikke vendt dette. Det må vi 
tage som en kort dialog inden beboermødet 
 
 
 

 
Med venlig hilsen 
 
Conny Birkholm 
 
Referent 
 


